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VALINTA, perhepäivähoitokeskus, suunnittelutoimikunnan valinta

Tekninen lautakunta 12 07 02 2018

Tekn. ltk. 12 § Tekninen johtaja Lars Lundegård:
etunimi.sukunimi(at)malax.fi, puh. 06 347 7111

Maalahden  kunnan  rakennushankkeiden  toimintaohjeiden  kohdan  3.3.2
mukaan  teknisen  lautakunnan  apuna  on  kaikissa  hankkeissa
suunnittelutoimikunta,  jossa on teknisen toimen,  suunniteltavan rakennuksen
tai  rakennelman  toiminnasta  vastaavan  toimialan  sekä  kunnanhallituksen  ja
kunnanvaltuuston edustajat. 

Jos  hankkeen  kustannuksiksi  on  toiminta-  ja  taloussuunnitelmassa  arvioitu
vähintään 1,5 miljoonaa euroa, suunnittelutoimikunnassa tulee olla seitsemän
jäsentä. Puheenjohtajalla  tulee  olla  hyvät  tekniset  tiedot,  ja  kunnanhallitus
nimeää puheenjohtajan toimikunnan jäsenten keskuudesta. 

Tekninen  lautakunta  valitsee  kolme  jäsentä. Lautakunta,  joka  hallinnoi
suunniteltavassa  rakennuksessa  tai  rakennelmassa  olevaa  toimintaa,  valitsee
kaksi  jäsentä. Kunnanhallitus  ja  kunnanvaltuusto  valitsevat  kumpikin  yhden
jäsenen. Suunnittelutoimikunta valitaan vasta sitten,  kun kunnanvaltuusto on
myöntänyt suunnittelumäärärahan.

Talousarvioon  ja  taloussuunnitelmaan  vuosiksi  2018–2020  on  varattu  1,75
miljoonaa euroa uudelle perhepäivähoitokeskukselle.

Tekninen johtaja Lars Lundegårdin ehdotus:
Tekninen lautakunta valitsee suunnittelutoimikuntaan kolme jäsentä. 

Päätös:
Tekninen lautakunta valitsi perhepäivähoitokeskuksen suunnittelutoimikunnan
jäseniksi Britt-Mari Söderholmin, Johan Bergqvistin ja Hanna Strandbergin.
_________

Kh 37 § Kunnanjohtaja Brandtin ehdotus:
Kunnanhallitus  päättää  valita  suunnittelutoimikuntaan  yhden  jäsenen  ja
ehdottaa, että myös kunnanvaltuusto valitsee edustajansa toimikuntaan.

Päätös:
Keskustelun  aikana  Folke  Storbacka  ehdotti  Carola  Bengs-Lattusen
kannattamana,  että  Håkan  Knip  valitaan  kunnanhallituksen  edustajaksi
suunnittelutoimikuntaan. 
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Britt-Marie  Enholm  ehdotti,  että  kunnanhallitus  ja  -valtuusto  valitsevat
kumpikin kaksi edustajaa. Ehdotus ei saanut kannatusta, joten se raukesi.

Kunnanhallitus  päätti  valita  edustajakseen  Håkan  Knipin  ja  ehdottaa,  että
kunnanvaltuusto valitsee oman edustajansa.
_________


